
Co chci v senátu dělat?
Chci zastupovat prváky, kteří nemají tušení, co se 
vlastně děje.

Škola by měla být userfriendly a po studentech kromě 
studia nepožadovat moc dalších byrokratických věcí.

Albert Havliček
Prvák bakaláře na FITu, kterému se zatím líbí

teoretická informatika
nějak jsem se stal aktivním ve FIT++

a organizátorem FIKSu
mail: havlialb@fit.cvut.cz

Na Discordu mě znáte jako Bertik23#9997

Orienťák, Linux a Rust jsou láska.
A protože jsem neměl tolik času udělat kandidátku

hezkou, tak hezčí a aktualizovatelnou verzi
najdete na https://bertik23.tech/asfit

Soushlasím s kandidaturou.
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